
 

Milé kolegyne, vážení kolegovia, dovoľte aby som sa v prvej časti moje správy o činnosti 
venoval odpočtu úloh z minulého roka.  

Odpočet plnenia hlavných úloh a uznesení z 2022: 
1.Vyhotovovanie zvukových záznamov z každého zasadnutia výboru OZ 
Konštatujem, že úloha sa plní priebežne, zhotovený záznam z každého zasadnutia je 
vyhotovený a slúži výlučne za účelom následného zhotovenia zápisnice. 
2.Konanie 24h preteku na VN Partizánske v častiach 1 a 2 bez privlastnenia úlovkov, 
termín konania sa určí dodatočne, 
1.ročník pretekov dvojíc Baťovianska 24ka sa na VN Partizánske Bager uskutočnil v dňoch 
25-26.juna 2022. Pretekov sa zúčastnilo 19 dvojíc prevažne z nášho regiónu, ktorí svojimi 
pozitívnymi ohlasmi v závere pretekov na adresu organizátora potvrdili, že tento novy 
formát pretekov u nás ma svoje miesto,  a že zámer organizátora bol správny. 
Konštatujem, že úloha bola splnená, podujatie bolo úspešné a tak vybor pokračuje 
v tradícii aj v tomto roku – propozície na tento rok mame interne schválené a v krátkom 
čase budú zverejnene na webstránke (termín pretekov je 27-28.maj).  
3.Kontrolná komisia prešetrí skutkový stav a správnosť postupu ohľadom prijatia za 
členov RS Ing. Kadnára a Ing. Belisa a oprávnenosť preplatenia nákladov za školenie RS, 
KK konštatovala, že pri posudzovaní tohto podnetu je potrebné pristupovať 
diferencovane. V prípade Ing. Belisa bolo preplatenie nákladov právoplatné vzhľadom na 
to, že 17.09.2020 výbor na svojom riadnom zasadnutí odsúhlasil účasť Ing. Belisa na 
školení RS. Zatiaľ čo v prípade Ing. Kadnára KK konštatovala, že preplatenie nákladov 
bola neprávoplatná, nakoľko zasadnutie výboru zo dňa 7.10.2021, na ktorom 
k odsúhlaseniu došlo, bolo z dôvodu neuznašaniaschopnosti neprávoplatné (pri otvorení 
len 6 namiesto minimálne 7 členov).    
Výbor vzal vyjadrenie KK na vedomie a rozhodol po skončení roka 2022 zhodnotiť reálne 
plnenie povinnosti Ing. Milana Kadnára, čo vykonal a skonštatoval, že svoje povinnosti 
člena RS za rok 2022 si splnil. Na základe tejto skutočnosti sa vybor na svojom 2. 
zasadnutí 2023 uzniesol, že vrátenie nákladov za predmetne skolenie nebude požadovať. 
Úloha je rovnako splnená. 
4.Vykonávať štvrťročné zúčtovanie prevádzky služobného motorového vozidla. 
Zodpovedný bude výbor OZ a osoba zodpovedná za jeho prevádzku 
Konštatujem, že úloha sa plní priebežne a je v kompetencii správcu služobného vozidla 
Štefana Kohýla. KK tieto vyúčtovania priebežne preverovala a potvrdila ich platnosť za 
rok 2022. Štandardné, periodické úlohy sú rovnako priebežne plnené a podrobnosti 
uvediem v ďalšej časti.  

 
Výročná správa o činnosti OZ za rok 2022 
Dovoľte mi, aby som v druhej časti mojej správy zhodnotil našu činnosť v uplynulom 
roku. Pre poriadok však začnem dvoma prezentačnými fóliami plnými čísel. Prvá z nich 
zobrazuje aktuálny stav našej členskej základne ku dnešnému dňu a druhá sumarizuje 
prehlaď úlovkov na našich vodách. Čísla hovoria sami za seba, nepotrebujú myslím 
žiaden špeciálny komentár a tak mi dovoľte pokračovať v samotnej správe.  
Misia novozvoleného výboru sa začala na ustanovujúcom zasadnutí výboru dna 
14.04.2022, na ktorom sa volili funkcie jednotlivých členov výboru. Rokovanie bolo od 
počiatku veľmi zložite, vzájomná dohoda bolo v nedohľadne a dokonca som mal chvíľami 



pocit, že k nej ani nedospejeme. Napokon však každý z prítomných pochopil, že len ak 
vyzlečieme predvolebne tričká, egá, osobné spory, antipatie a politiku odložíme bokom a 
záujmy našej organizácie povýšime nad všetko ostatné, máme šancu sa dohodnúť a 
spoločne kooperovať. Až po tomto uvedomení sa nám spoločne podarilo nájsť dohodu, 
ktorá bola pre mnohých z nás prekvapujúca a pre mňa osobne až šokujúca, nakoľko som 
nemal osobne ambície zastávať funkciu predsedu.  
Výbor od počiatku svojej činnosti čelil viacerým výzvam – veľmi zložité bolo preberanie 
agendy jednotlivých kľúčových funkcii od predchodcov (len pre zaujímavosť agendu 
predsedu, ci ekonóma ani nebolo od koho preberať, keďže tieto funkcie prakticky 
obsadené neboli), alebo účtovné doklady bez akéhokoľvek systému jednoducho 
odložené nakope bez ladu a skladu. Ďalšou lahôdkou bolo, že denné uzávierky vybratých 
hotovosti nemali žiadne sprievodný evidenčný zoznam a tak sa prakticky nedalo 
spárovať s „nesystémom“ účtovných dokladov. Trvalo to niekoľko týždňov, ale napokon 
sa nám podarilo aj tieto úlohy úspešne zvládnuť, stabilizovať a reštartovať chod 
organizácie.  
Paralelne s týmto procesom prebiehali prípravné práce na pravidelné rybárske preteky o 
Pohár primátora a detské preteky, ktoré sa tradične konali na VN Partizánske Bager a 
neskôr aj nových pretekov Baťovianska 24ka. Veľmi ma potešila štedrá podpora 
miestnych sponzorov, ktorí napriek neľahkej po covidovej a krízovej dobe podporili toto 
podujatie za čo im patri naše úprimné poďakovanie. Novinkou oproti minulým ročníkom 
bolo zabezpečenie sprievodnej hudobnej produkcie a moderovania. Myslím, že niektorí 
návštevníci aj samotní účastníci osobne ocenili aj ďalšiu novinku v podobe mobilných 
toaliet, ktoré prispeli k celkovému skvalitneniu tohto podujatia. Pre návštevníkov a 
účastníkov bol tradične zabezpečený guláš z diviny a vysmážane pstruhy so super tajným 
receptom Paľka Hazuchu. Jediným vážnejším zádrheľom podujatia bolo počasie – nad 
tým sa nám v sobotu zvíťaziť žiaľ nepodarilo a na nedeľných detských pretekoch sme 
dosiahli aspoň remízu, kedy sa konečne počasie trosku umúdrilo. Niektorí členovia 
výboru sme sa žiaľ tohto podujatia nemohli zúčastniť a tak organizáciou pretekov bol 
poverený podpredseda Bc. Tomáš Trojan, ktorý sa tejto úlohy spolu s celým tímom 
zhostil na výbornú – ďakujem chlapi.  
Organizácia pretekov na Bagri nepriamo naštartovala ďalšiu výzvu, ktorá sa tykala 
prestarnutého vnútorného vybavenia a celkovým stavom búd c.2 a 3. Rozhodli sme sa 
preto zlikvidovať všetky skladovane archaizmy, vypratali sme komplet celu búdu c 2 a 
pripravili sme ju na vnútorné stavebnú rekonštrukciu podlahy a vnútornú izoláciu, keďže 
bolo permanentne vlhké a zaplesnene. Vyradili sme aj staré drevené lavice, neskladne 
zatuchnuté nábytkové kresla a stoly a nahradili ich zakúpením 6 ks nových pivných setov 
a stanového prístrešku. Okrem toho sme sa rozhodli zakúpiť 2 ks kotlov s dymovodmi a 
drobné príslušenstvom na varenie. Búda c3 je v neporovnateľne lepšom stave, keďže je 
výrazne mladšia a podlá mojich informácii pochádza z 80tych rokov. Jej zásadným 
nedostatkom však  je, že nemá elektro prípojku, hoci ma kompletnú prípravu vnútornej 
elektroinštalácie a s týmto sa chceme popasovať v tomto roku.   
Počas leta sme sa rozhodli zrevidovať HW vybavenie kancelárie, vyradili sme prestarnutý 
HW a rozumnou investíciou vo výške 600e sme zakúpili server a záložný zdroj, ktorý 
umožňuje členom výboru vzdialený, bezpečný a nepretržitý prístup k dátam internej 
aplikácie IS rybár, kontrolingovému SW celej ekonomiky organizácie ako aj dátam 
súvisiacich s ostatným chodom kancelárie. Náš tajomnik Ing. Belis sa niekoľko týždňov 
venoval aj postupnému skenovaniu všetkých kľúčových písomnosti a to aj so spätnou 



platnosťou, čim sa nám podarilo dosiahnuť stav, kedy sme pripravený na akúkoľvek 
pripadnú živelnú pohromu v priestoroch nasej kancelárie, keďže mame všetky kľúčové 
dáta oskenované a zazálohované. Neberte prosím tieto moje slova doslovne ako výzvu k 
nejakej záškodníckej akcii v snahe preveriť, ci sa mu to naozaj podarilo.... 
V mesiaci jún celil vybor havarijnému stavu na hrádzi OR Nedanovce, ktorá bolo tesne 
pred kolapsom a len vďaka skupine našich členov a dobrovoľníkov okolo Henricha Marka 
sa podarilo promptne a vysoko odborne tuto generálnu opravu vykonať, ukotvenie 
telesa zabetónovaním spevniť, aby toto zariadenie mohlo naďalej slúžiť svojmu účelu.       
V jesennom období Rada SRZ oznámila zvýšenie odvodu za členské o jedno Euro, čo 
jednoduchou matematikou pri počte členov cca 1000 malo za následok zvýšenie 
odvodovej povinnosti ZO cca o 1.000 Euro. Tento schodok sme sa rozhodli kompenzovať 
zvýšením poplatku za obnovu členstva ako aj poplatku pre nových členov. Toto 
opatrenie sa väčšiny našich členov vôbec nedotklo. Čomu sa ale v roku 2024 určite všetci 
nevyhneme je zasadne navýšenie cien povoleniek z dôvodu výrazného navýšenia cien 
násad.      
Vzhľadom na permanentne pretrvávajúce pochybnosti ohľadom násad sa vybor rozhodol 
posilniť transparentnosť aj v tejto oblasti a uzniesol sa na opatrení, pri ktorom aspoň 
jeden člen výboru musí byt prítomný na nakládke rýb u dodávateľa jednak s cieľom 
presnej kontroly ako aj inštruovaním dodávateľa ako presne rozmiestniť násady do 
jednotlivých prepravných boxov, aby následná finálna násada do jednotlivých revírov 
bola čo najpresnejšia a čo najjednoduchšia. Samozrejme tak ako doposiaľ je štandardne 
k násade rýb prizývaná KK. Týmto opatrením mame pod kontrolou nakládku rýb ako aj 
dohlaď KK nad týmto procesom. Áno, je treba si uvedomiť, že toto opatrenie logicky ma 
za následok zvýšenie cestovných nákladov organizácie, ale som presvedčený o tom, že 
ide o dobre investované prostriedky. 
Čo sa týka športovej činnosti podrobnejšiu správu vám poskytne športový referent 
Stefan Kohyl, dovoľte mi sa zamerať len na 3 highlighty z minulého roka. Tým prvým je 
historicky úspech muškárskeho klubu Bibio Partizánske, ktorému sa podarilo prebojovať 
do najprestížnejšej a najvyššej kategórii v love rýb udicou na umelú muchu do 1.ligy a 
vrátiť po vyše 40 rokoch prvú ligu nazad do Partizánskeho. Tým druhým je rovnako 
historicky úspech Štefana Kohýla, ktorému sa podarilo sa úspešne kvalifikovať sériou 
pretekov a tým získal nomináciu na účasť na ME v muškárení v Portugalsku a tým tretím 
vlaňajším úspechom je 2.miesto Miroslava Legéňa na MSR v muškárení v Liptovskom 
Hrádku, kedy počas prvých 3 súťažných kôl suverénne priebežne viedol a len v 
poslednom kole sa mu žiaľ toto vedenie nepodarilo udržať a klesol na miesto 2 - taký je 
šport no nič to nemení na fakte, že to bol rovnako fantasticky výsledok. Za tuto 
perfektnú reprezentáciu nasej organizácie by som sa chcel touto cestou všetkým veľmi 
pekne poďakovať. Koncom roka sme na zasadnutí výboru žiaľ riešili pri kontrolingu 
nákladov aj negatívny fenomén zvýšenia cestovných nákladov za športovú činnosť, ktorý 
bol v roku 2022 spôsobený nasledovnými tromi skutočnosťami: 
1. Rozšírenie počtu pretekárskych tímov z 2 na 4 doplnením novozaloženého tímu 
Method feeder a prihlásením sa muškárskeho tímu do divízie po 2 ročnej pauze 
2. Zvýšenie ceny pohonných hmôt (cca 40 percent)    
3. Značná časť súťažných lokalít bola na východe Slovenska 
Navyše pre úplnosť musím konštatovať, že navýšenie poctu pretekárskych tímov nebolo 
predošlým vedením vo finančnom pláne na 2022 vôbec zohľadnené a jednoducho tam 



chýbalo!!! Vybor sa preto uzniesol na opatrení od 2023 použiť vynos z každého preteku 
na zníženie cestovných nákladov organizácie.  
V septembri našu organizáciu navštívil filmový štáb relácie „Na rybách Petrov zdar“ 
s cieľom nakrútiť krátku prezentáciu MsO SRZ PE pre divákom tejto rybárskej relácie. 
Bolo potrebne v extrémne krátkom čase predstaviť našu organizáciu. Dúfam, že sa nám 
podarilo organizáciu v tak extrémne krátkom čase odprezentovať dôstojne a so cťou, no 
na druhej strane tato situácia odhalila aj nepríjemnou skutočnosť a síce , že naše 
organizácii úplne chyba identita. Neexistuje logo, v tom čase technologicky zastarala 
webstránka, žiadne historické informácie ci dobové fotografie – a poväzujem to za veľkú 
škodu. Preto sme  koncom roka podnikli niekoľko krokov na zlepšenie aj v tejto oblasti. 
V novembri sme zverejnili na webe výzvu pre našich členov o návrh nového loga, ktorá 
trvala asi mesiac. Výsledkom výzvy bol jeden jediný návrh od nasej členky Kristíny 
Habalovej. Od januára sme naštartovali novu webstránku, ktorej design priebežne 
dotvárame. A tak by som rad využil tuto príležitosť a vyzval vás ak mate nejaké grafické 
cítenie a dobre nápady, pošlite nám svoje návrhy loga organizácie. Zároveň sa obraciam 
na tých skôr narodených, ak mate nejaké zaujímavé archívne články alebo dobové 
fotografie tykajúce sa nasej organizácie, ozvite sa nám prosím, budeme Vám veľmi 
vďační - ďakujeme.  
 
Som veľmi rad, že v regióne mesta Partizánske nám štandardne zachovávajú priazeň 
tradičný sponzori a podporovatelia nasej organizácie. Je to predovšetkým samotne 
mesto Partizánske (dotáciou na zarybnenie vo výške 8.000 Euro), obec Žabokreky nad 
Nitrou dotáciou na nákup cien na detské preteky vo výške 300 Euro. Tu musím žiaľ 
konštatovať, že keďže sa v minulom roku preteky nekonali v Žabokrekoch, ale na Bagri, 
obec nás požiadala o vrátenie dotácie, čo sme samozrejme aj vykonali. Ďalším 
významným podporovateľom nasej organizácie je nás člen Anton Toma, ktorý podporuje 
v oblasti materiálne, poskytovaním rozličnej techniky a v neposlednom rade aj krmiva. 
Ku štedrým sponzorom sa v roku 2022 (a môžem prezradiť že aj v 2023) pridal aj p. 
Ladislav Bíreš, ktorý štedro podporil našu organizáciu dotáciou v hodnote 1000 Euro. Za 
celu našu organizáciu by som im chcel adresovať jedno veľké DAKUJEME!!!  
Na vlaňajšom stretnutí s pánom primátorom pri spoločnej debate u spolupráci mesta a 
SRZ prišiel p.primátor s víziou vybudovania náučného chodníka na VN Partizánske, ktorý 
by mal slúžiť návštevníkom tohto areálu a predovšetkým na (v dnešnej dobe veľmi 
populárne) zážitkové vzdelávanie pre základne školy. Do tohto projektu sme predbežne 
prizvali aj ŠOP (komunikujeme s p.Harvančíkom), mesto Partizánske a SRZ PE. Konkrétny 
zámer je umiestniť v okolí VN Bager cca 5 informačných stanovísk drevenej prírodnej 
konštrukcie, s informačnou tabulou s obrázkami a sprievodným textom, zachytávajúcim 
flóru a faunu tohto areálu (bližšie informácie poskytne primátor v svojom príspevku).   
Čo sa týka personálneho obsadenia výboru došlo v ňom v priebehu roka ku 2 zmenám a 
to koncom júna sa vzdal mandátu Oliver Velšic a v novembri svoju rezignáciu písomne 
oznámil Ján Darnády (pre úplnosť uvádzam, že v mesiaci júl sa písomne vzdal mandátu 
1.nahradnika za člena výboru Miroslav Legéň). Séria odchodov bola zavŕšená pred 2 
dňami na ostatnom zasadnutí výboru, kedy hneď na jeho úvod sa svojej funkcie vzdal 
Peter Hazucha. Dovoľte mi využiť túto príležitosť a ešte raz sa poďakovať týmto pánom 
za ich dlhoročné pôsobenie vo výbore a osobne ma teší, že všetci vyslovili záujem aj 
naďalej v rámci možností pomáhať organizácii. Zároveň by som chcel poukázať na 
dôležitú skutočnosť, že náš vybor počas celého uplynulého roka bola uznášaniaschopný, 



účasť na zasadnutiach bola vysoká, trvanie zasadnutí extrémne dlhé, čím by som sa chcel 
zároveň poďakovať všetkým členom výboru za ich trpezlivosť, nakoľko dokonale 
objasnenie a porozumenie prerokovávaných tém a konečné riešenia a rozhodnutia sa 
veľakrát nerodia ľahko a už vôbec nie rýchlo práve naopak. Som osobne veľmi rad, že 
môžem pred touto členskou schôdzou zodpovedne vyhlásiť, že vybor aj napriek 
zníženému počtu o 2 členov funguje kompaktne, je zameraný na vecné riešenia a čo je 
nesmierne dôležité - jednotlivé uznesenia sú prijímane konsenzuálne, nech sa páči 
všetky zápisnice sú zverejnené na našom webe. Výbor aj napriek nižšiemu počtu členov 
funguje efektívne a čo je nemenej podstatne zníženie počtu znamená aj finančnú 
úsporu. Navrhujem preto ČS zníženie počtu členov výboru z doterajších 11 na 9, s 
platnosťou do konca tohto volebného obdobia. 

 
Návrh plánu hlavných úloh na rok 2023 
Štandardné: 
Zabezpečiť pravidelnú starostlivosťou o revíry – kosenie, výrub drevín, čistenie, 
udržiavanie poriadku. 
Zabezpečiť jarné a jesenné zarybnenie na pstruhových a kaprových revírov podľa plánu 
zarybnenia.  
Pod hlavičkou OZ uskutočniť pravidelné rybárske preteky (O pohár primátora, detské 
preteky (Žabokreky), Baťovianska 24ka, prívlačovo-muškárske preteky Baťoviansky 
duhák), podporovať účasť našich reprezentačných družstiev v postupových súťažiach a 
podieľať sa na organizovaní celoslovenských súťaží v r. 2023.  
Výnos za rybárske preteky použiť na zníženie nákladov OZ na športovú činnosť.  
Zabezpečiť výdaj povolení a predaj cenín na rok 2024. 
 
Rozvojové: 
Vybudovať náučný chodník na VN Partizánske. 
Renovovať vnútorne vybavenie prístrešku vo Veľkých Uherciach. 
Zahájiť postupnú renováciu CS Žabokreky. 
Zrenovovať búdu č.2 na VN Partizánske (podlaha, izolácia, vnútorné omietnutie, oprava 
vonkajšej fasády)  
Zabezpečiť elektrické prepojenie búdy č.2 a búdy č.3 na VN Partizánske. 

 

Ing. Mário Podmanik 

Predseda MsO SRZ Partizánske 


